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BRM.0012.3.3.2013 
Protokół nr 3/2013 

z posiedzenia Oświaty, Kultury, Sportu,  
Turystyki i Promocji Gminy 

odbytego w dniu 26 marca 2013 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad:  10:00 
Godzina zakończenia obrad:  11:00 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

W komisji udział wzięli: 
 
Członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy: 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 

1. Janusz Labok   Zastępca Przewodniczącego 
2. Ryszard Pawłowski  Sekretarz Komisji 
3. Franciszek Gawęda  Członek 
4. Stanisław Susz   Członek 
5. Bogdan Tkaczyński  Członek 
6. Władysław Witkowski Członek 

Nieobecny: 

7. Zdzisław Burnat  Przewodniczący Komisji 
 

Ponadto uczestniczyli: lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki i 
Promocji Gminy Janusz Labok, powitał wszystkich na dzisiejszym posiedzeniu i 
przedstawił PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Kalendarz imprez i uroczystości zaplanowanych na rok 2013 w Ząbkowicach 

Śląskich 
3. Informacja z działalności świetlic wiejskich na terenie gminy. 
4. Sprawy różne 
5. Zakończenie obrad. 
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Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad  
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
 
Ad. pkt. 2 Kalendarz imprez i uroczystości zaplanowanych na rok 2013 w 
Ząbkowicach Śląskich 
 
Kierownik Wydziału Rozwoju i Promocji Justyna Giryn, przedstawiła powyższy 
kalendarz, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Radny Stanisław Susz, zadał pytanie o zamierzenia weekend z Frankensteinem , dni 
i noce Krzywej Wieży jakie są plany i zamierzenia. Jakie gwiazdy są przewidziane na 
tych imprezach. 
 
Dyrektor Ząbkowickiego Ośrodka Kultury Zbigniew Łupak, odpowiedział, że w 
styczniu i lutym są inne ceny a jeżeli chodzi o lipcowe i sierpniowe imprezy to 
gwiazdy w lipcu planowane są i jesteśmy po rozmowach z grupą Lemon, Lombard, 
z gatunku Hip-Hop przymierzamy się do grupy Trzeci Wymiar, z reggae to Ras 
Luta. W sierpniu przymierzamy się do Lady Pank i grupa TSA, gwiazdy, które 
funkcjonują w Internecie to Junior Stress, Oberschlesien. Cały czas są negocjacje. 
Szukają sponsorów, dziesiątki listów zostały rozesłane, zawarli umowę z jedną z 
firm na dofinansowanie jednej jak i drugiej imprezy. Do końca miesiąca jest termin 
składania ofert. 
 
Wiceburmistrz Ząbkowic Śląskich Ewa Figzał, odniosła się do sugestii, którą 
wygłosił Stanisław Susz mianowicie dotyczące finansów w tym finansowania 
różnego rodzaju imprez. Takie postępowanie które stosują na ten moment wsparcie 
finansowe nie na początku roku wynika z braku finansowych w budżecie gdyby 
tych pieniędzy było więcej to nie byłoby problemu żeby doposażyć i dofinansować 
Budżet Ząbkowickiego Ośrodka Kultury. Dysponujemy tym co mamy stąd takie a 
nie inne działanie. Oznajmiła, aby sięgnąć po sprawozdanie finansowe ZOK-u, 
ponieważ na Komisji Rewizyjnej zostały sprawy finansowe za 2012 rok 
przeanalizowane. 
 
Radny Stanisław Susz, zapytał o biegi wokół rynku w których uczestniczyły szkoły. 
  
Dyrektor OSiR Henryk Saryczew, odpowiedział że jeżeli chodzi o biegi to cały czas 
ta forma ruchu, rekreacji i aktywności jest kontynuowana. biorą udział w akcji 
„Polska biega” i angażują całą społeczność skierowane jest to do dzieci i młodzieży 
ale otwarte dla wszystkich. Jest bieg wokół Krzywej Wieży i bardziej dotyczy terenu 
zamku. Organizowane biegi w rynku to wbrew pozorom jest to niebezpieczny teren 
do biegania szczególnie dla dzieci i osobiście widział urazy to nie teren dla dzieci. 
Dla dzieci liczy się pierwsze miejsce i medale w tym kierunku to zmierza dlatego 
robią na stadionie ze względu na bezpieczeństwo. Od kwietnia najpóźniej od maja 
ma zamiar zatrudnić instruktora lekkoatletyki.  
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Wiceburmistrz Ząbkowic Śląskich Ewa Figzał, sport masowy jest przez Pana 
Burmistrza traktowany, jako priorytet, zatem w ramach polecenia służbowego w 
różnych obszarach Dyrektor OSIR posiadając ponad milionowy budżet ma 
organizować te imprezy, ponieważ Pan Burmistrz posiada po to Ośrodek Sportu i 
Rekreacji żeby imprezy masowe były organizowane jak również imprezy 
wyczynowe.  
 
 
Ad. pkt. 3 Informacja z działalności świetlic wiejskich na terenie gminy. 
 
Dyrektor Ząbkowickiego Ośrodka Kultury Zbigniew Łupak, złożył informację na 
powyższy temat, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Brak dyskusji 
 
 
Ad. pkt. 4 Sprawy różne. 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki i 
Promocji Gminy Janusz Labok, poprosił o zaopiniowanie dwóch uchwał. 
 
Kierownik Wydziału EKS Marek Błażejewski, odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia programu „Ząbkowicka Rodzina”. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Autopoprawka: 
w ust. 3 wynikające z porozumień zawartych z innymi brakuje „i” jednostkami 
samorządowymi dotyczącymi instytucji, dla których są one organizacjami „i” 
założycielskimi. 
 
w ust. 5 w karcie należy dodać zapis „karta ważności” a wykreślić „adres” 
 
Kierownik Wydziału EKS Marek Błażejewski, dodał, że w Polsce realizatorami 
tego programu już jest kilkanaście aglomeracji miejskich, które poprzez swoje 
działania i możliwości, jakie mają wspierają rodziny wielodzietne, wspierają 
podmioty. Nasza gmina wychodzi naprzeciw z taką ofertą widząc potrzebę, 
możliwości a przede wszystkim potrzebę wsparcia rodzin wielodzietnych. 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki i 
Promocji Gminy Janusz Labok, otworzył dyskusję. 
 
Wiceburmistrz Ząbkowic Śląskich Ewa Figzał, chciała doprecyzować 
autopoprawkę w § 3 ust. 5 dot. karty „Ząbkowicka rodzina” będzie on miał 
następująca treść: „karta programu zawiera nr karty, imię i nazwisko osoby 
uprawnionej oraz datę ważności.” 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki i 
Promocji Gminy Janusz Labok, w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, 
zamknął ja i poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały. Zapytał: kto 
jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały? Proszę o 
podniesienie ręki. 
 
Głosowanie: jednogłośnie za. 
 
Projekt został zaopiniowany pozytywnie. 
 
 
Wiceburmistrz Ząbkowic Śląskich Ewa Figzał przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie regulaminu przyznania dodatków oraz innych składników wynagrodzenia 
dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach lub placówkach prowadzonych przez 
Gminę Ząbkowice Śląskie.  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki i 
Promocji Gminy Janusz Labok, w związku z brakiem głosów, poddał pod 
głosowanie zaprezentowany projekt uchwały. Zapytał: kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały? Proszę o podniesienie ręki. 
 
Głosowanie: jednogłośnie za. 
 
Projekt został zaopiniowany pozytywnie. 
 
 
Ad. pkt. 5 Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki i Promocji Gminy Janusz Labok zamknął 
posiedzenie Komisji Oświaty. 
 
 
Protokołowała 
Kamila Bigos         
 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji 
         

   (-) Janusz Labok 
 
 
 
 


